
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 27
Forslag til lov om ændring af chokoladeafgiftsloven, lov om forskellige forbrugsafgifter,

momsloven og forskellige andre love. (Godtgørelse af visse punktafgifter til godkendte

humanitære organisationer m.v., ændring vedrørende konsignationslagre, kædehandel

og bekæmpelse af momssvig ved EU-handel, overførsel af varer til andre EU-lande, æn-

dring af reglerne om udtagning af varer, ydelser og aktiver, præcisering af EU-regel om

levering mod vederlag og værnsregel mod misbrug af særordningen for rejsebureauer

m.v.).

Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 14

Vil ministeren redegøre for, om der kan findes en smidigere løsning, således at organisa-

tioner m.v. ikke først skal betale punktafgifter for herefter at få godtgjort dem, når de kø-

ber eller får doneret visse punktafgiftsbelagte varer og anvender dem til humanitære for-

mål?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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